
Mariola Gawlclwska
Radna Rady Miasta
Wloclawek

Wloclawek 3 1.08.20.l8

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6w

ZawiSla o wycigcie krzak6w i galgzi zwieszajqcych sig nad $cieZk4

rowerow4 i chodnikiem. CzE$ciowo galgzie zostab,usunigte, ale nadal

stanowi4 przeszkody i zagroZenie.

Uprzejmie proszq Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Z powa2aniem


